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SPHK:s Rasklubb för siberian husky 
Verksamhetsberättelse 2012 
 
Styrelsen har under år 2012 bestått av: 
Ordförande    Pernilla West 
Vice ordförande  Anders Hörnlund 
Sekreterare    Lisbeth Brax Olofsson 
Kassör    Jenny Larsson  
Ledamöter    Börje Jansson 
Suppleanter   Marie Israelsson (1), Mikael Sandin (2) 
 
Vi hade ungefär 679 stycken registrerade medlemmar per den 31/1 2013, vilket även i 
år gör oss till den största rasklubben i SPHK. 
 
Styrelsen har under året haft totalt 8 st. möten ink det konstituerande. Konstituerande 
möte var på telefon den 28/2, efter årsmötet som var i Ryssjön den 25/2. Vi har träffats 
under en arbetshelg hemma hos Marie Israelsson i Vigge, Stöde den 2-3/6. Därutöver 
har styrelsen haft fyra telefon och skypemöten, 3/4, 7/8, 4/9, 16/10, 4/12, 14/1 och 
26/2. Protokollen finns utlagda på vår hemsida. Där emellan har det varit telefon och 
mail kontakt inom styrelsen och med våra funktionärer. 
 
Årets inleddes med att vårt Rasmästerskap i drag som hölls i Ryssjön 25-26/2 i 
samband med SPHK Gävle-Dala. Spåren och banorna var bra och deltagarantalet med 22 
startande siberian husky spann gjorde arrangemanget till en lyckad helg. Tack till SPHK 
Gävle-Dala för ett mycket bra samarbete och tack till alla medlemmar som deltog, grattis 
till vinnarna. 
 
På årsmötet, som även det hölls i Ryssjön i samband med rasmästerskapet bildades en 
ny styrelse av gamla och nya personer. En ny ledamot och kassör valdes in, Jenny 
Larsson, och några poster ändrades. Pernilla West blev omvald till ordförande.  
Ett konstituerande möte hölls några dagar efteråt på telefon, där valdes Anders 
Hörnlund som vice ordförande, Lisbeth valdes till sekreterare och Jenny Larsson valdes 
in som kassör. Hon har fortfarande hjälp med själva bokföringen av Jörgen Jönsson, 
Strömsund som vi anlitar som företagare med F-skattsedel. Vi fördelade olika 
arbetsområden emellan oss i styrelsen. 
 
SKK höll en avelskonferans i Stockholm i april. Klubben funktionärer i avelskommiten 
deltog. Den var givande! 
 
RAS, avelskommitten som består av Brenda Golverdingen och Elin Mattsson har arbetat 
med RAS och med hjälp av Agneta Hörnlund och Pernilla West har vi under året 
reviderat RAS och slutligen skickat in detta till SKK. Det har varit ett stort arbete, då vi 
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strukturen på textens uppbyggnad omgjord enl. SKK nya modell som alla rasklubbar 
skall följa. 
 
Styrelsen (Anders Hörnlund och Pernilla West) har reviderat SPHKs 
’!"#$%%"&'"!('" "*+"!,ö!'$%(!.,/+(’. SPHKs styrelse har i sin tur skickat ut listan 



till samtliga distrikt inom SPHK. Denna lista ska fungera som hänvisning och stöd när vi 
inom SPHK bokar domare för utställningar. Några nya domare har tillkommit och skall 
”3*ö:/$” 3å :å*/ 5&$&ä##+'+</*= Listan finns till för att vi vill att domare som följer och 
dömer efter rasstandarden skall döma på våra SPHK utställningar.  
 
SPHK höll årsmöte i Bjurholm 12/5. Där deltog Pernilla West.  
 
Siberian husky dagarna i Mjölby ställdes i år in, då det var för få som anmälde sig. 
Arrangörsgruppen passade ändå på att träffas under dessa dagar för att utvärdera de 
gånger som varit och planera inför kommande år. Vi tror stark på detta arrangemang 
och ser möjligheter inför framtiden! 
 
Rasklubbens officiella specialutställning och klubbhelg arrangerades den 14-16 
september för andra gången i Idre Fjällanläggning. Samarbetet med Idre Fjäll var åter 
igen mycket bra och de sponsrade vårt arrangemang genom att bjuda på boende för alla 
funktionärer. Vi fortsatte i år att 5&:"62#/ */$$3"6'/#"+ (*å+ /&& ”1/*/” :/*/ "+ 5&$&ä##+'+< 

till att även fylla den med andra aktiviteter så alla våra medlemmar skall kunna finna 
något som passar dem. Själva utställningen var på lördagen och det ställdes ut ca 100 st. 
hundar. Dömde gjorde Erna-Britt Nordin och Boo Lundström, båda svenska domare . 
Deltagarantalet har tyvärr sjunkit de sista åren. Detta är något för klubben och dess 
medlemmar att se över inför framtiden. Vi kunde även erbjuda barn med hund och 
juniorhandling, mätning och vägning av hundar för RAS arbetet och bankett med 
prisutdelning på Charlies krog. I samband med banketten delade vi ut olika priser. Mats 
Minne ungdomsstipendium på 1000 kr delades ut till Olivia Sundström, SH cupens 
vinnare mottog presentkort på nästa års utställning (värde 300 kr) och ett diplom. Vi 
hade även ett lotteri under lördagen där medlemmar kunde vinna fina priser. Tack till 
våra sponsorer för detta! 
På söndagen hade vi ett välbesökt medlemsmöte på Idre Värdshus, vi hade även 
föreläsningar i olika ämnen som berör vår ras.  
Många passade på också på att under helgen träna sina hundar i de fina områden som 
finns runt Idre fjäll. I skog och uppför fjället.  
 
SPHK avelskonferans i början av augusti. Där deltog flera från styrelsen och 
medlemmar från vår klubb. Vi hade två utländska föreläsare som pratade om 
hundkörning, anatomi och om vår ras siberian husky, dessa var från USA Blake Freking 
och från England Sally Lech. Klubbens ordförande Pernilla West informerade helt kort 
precis som de andra SPHK rasklubbarna om vad klubben och rasen står för i Sverige just 
nu.   
 
Avelsrådet, Brenda Golverdingen och Elin Mattsson har under året arbetat främst med 
revideringen av RAS och deltog i en avelskonferans i Stockholm i april. 
 
Valp och omplaceringen, Ann Wessman har ansvaret för detta. Man kan ringa Ann för 
hjälp och råd eller finna information på hemsidan. Längre ner i detta dokument finns en 
års sammanställning som en bilaga. Tack för denna Ann! 
 
Klubbshopen. Ann-Sofi Fog-Pedersén har under året förvarat och sålt varor från vår 
shop. Omsättningen är ännu väldigt låg, vi hoppas det kan bli mer fart i den i framtiden. 
Att ligga på ett lager är alltid kostsamt. 



 
Hemsidan har uppdaterats kontinuerligt av vår webbmaster Ola Lindgren. Bl.a. har 
framsidan ändrats lite grann så besökare lättare kan hitta det som är aktuellt.  
 
Säsongsboken för perioden 2011 - 2012 har ännu inte kommit ut då redaktören inte 
haft den tid som ska finnas. Vi inväntar denna. Böckerna beskriver vad som hänt under 
säsongen på SPHKs utställningar och tävlingar. De ger en bra bild och historik över 
siberian huskyn i Sverige. Det är Ylva Malmberg som sammanställer och har 
huvudansvaret och hon använder det material medlemmar skickat till henne. 
 
Utställningsansvarig under året har varit Tina Olsson och Pernilla. Vi jobbar främst 
med rasspecialen. 
 
Vi har haft sex stycken meriteringstillfällen på olika draghundstävlingar. Det var 
bestämt att det skulle bli några fler, men de blev tyvärr inställda. Samarbetet med 
distrikten och andra klubbar har varit mycket bra. På varje tävling har vi utsett en 
ansvarig från vår klubb, vilket fungerat överlag mycket bra. Denna har sedan skickat 
vidare resultaten till vår tävlingssekreterare. 
 
Tävlingssekreterare, vi utsåg Lisbeth Brax Olofsson till ny sekreterare. Tack till Malin 
Sundin som hållit i denna post några år nu. 
 
På SKK:s utställning Stockholm hundmässa i december medverkade vi som en av 
SPHKs fyra rasklubbar och liksom ifjol hade man samordnat sina montrar till en 
gemensam monter. Elin och Krister Mattsson var även i år ansvariga och de som var på 
plats och representerade vår ras.  
 
Vi fortsätter arbetet att synas mer i media. Efter klubbhelgen i Idre skrevs ett 
reportage av Pernilla West om detta och även en medlem, Malin Sundin hade skickat in 
en annan bra artikel så vi fick med nästan två sidor i tidningen Hundsport. Detta är 
väldigt viktigt och bra reklam för vår klubb. 
 
För SPHKs rasklubb för siberian husky 
 
 
 
 
Pernilla West 
Ordförande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bilaga 1) 

   
RAMBUDGET 2013 

 
           Inkomster: 

       Mats minne 
   

1200 
 Rasklubbsbidrag 

   
10000 

 Försäljning  
   

15000 
 Tävlingar 

   
2000 

 Rasspecialen 
   

30000 
 

           Totalt inkomster: 
 

58200 
 

           
           Utgifter: 

       Tävling 
     

1200 
 Rasspecialen 

   
20000 

 Inköp material och varor 
 

2000 
 Avgifter SKK 

   
2500 

 Avgifter SPHK 
   

2000 
 Styrelsen/konferens 

 
5000 

 Resekostnader 
   

10000 
 Utställning/Mässor 

 
1000 

 Postbefodran 
   

2500 
 Försäkringar 

   
650 

 IT-tjänster 
   

500 
 Konsultarvoden 

   
1000 

 Bankkostnader 
   

650 
 Bidrag och gåvor 

   
2000 

 Övriga Kostnader 
   

2000 
 

           Totala Utgifter 
   

53000 
 

           Beräknad Resultat: 
Vinst  5200 

 
           Styrelsen för SPHK:s rasklubb för Siberian Husky 
Genom 

         
           
           
           Jenny Larsson 

       Kassör 
          



 
Bilaga 2)  
Rapport från Valp och Omplaceringsansvarig Ann Wessman 
Jag för ju ingen statistik över valpkullar, omplaceringar etc, men kan rent generellt säga 
att det fortfarande inte kommer in många kullar till valpförmedlingen, vilket jag tycker 
är synd. Det kostar ju inget, och likväl som man sänder in en annons till Blocket kan man 
ju sända några rader till rasklubbens valpförmedling. Kanske styrelsen kan skriva några 
rader i Polarhunden och uppmana klubbens uppfödare att även lägga ut sina kullar på 
rasklubbens hemsida. Det ena behöver ju inte utesluta det andra (tror jag att jag skrev 
förra året också)! Det är heller inte så många som ringer mig i egenskap av 
valpförmedlare. Kanske man googlar fram allt man vill veta idag? 
  
När det gäller omplaceringar är det glädjande nog få hundar för omplacering och de som 
lagts ut har också blivit omplacerade.  
  
En annan sak – 5+!"* (#'2"+ “Kö3/ SH” 3å 7".$'!/+ ('++$ "+ </../# /*&'2"# $-. C/< 

skrivit om att man inte skall köpa hundar hur som helst bl a på Blocket. Jag skulle vilja 
att den tas bort från hemsidan, eftersom den inte längre är så aktuell. Dessutom, så länge 
inte SPHK och/eller rasklubbarna har någon köp/säljservice för medlemmarna på sina 
hemsidor blir det ju ändå Blocket vi är utlämnade till om vi vill sälja en vuxen hund!? 
 
För SPHKs rasklubb för siberian husky 
 
Ann Wessman 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



SPHK:s Rasklubb för siberian husky 
Verksamhetsplan för 2013/14 
 
Årsmöte 2 mars 2013 i Lillholmsjö, Jämtland.  
 
Rasmästerskap i samarbete med SPHK NN 2-3 mars 2013.  
 
Utbildning av avelsrådets funktionärer på SKK avelskonferans 15-16/3.  
 
Styrelsens arbetshelg planeras i maj/juni. 
 
SPHKs arbetshelg.  
 
Säsongsboken för 2011 – 2012 och ev. 2012-2013 ska sammanställas. 
 
Siberian husky dagarna arrangeras. 
 
Rasspecialen 2013 hålls i Idre Fjäll. Domare för själva utställningen kommer att vara 
minst en finsk domare och en ännu inte bokad. Flera medlemsaktiviteter i samband med 
denna helg. 
 
Medlemsmöte kommer att hållas i Idre Fjäll i samband med rasspecialen. 
 
Gemensam rasmonter för de polara raserna på utställningen Stockholm hundmässa 
2013. 
 
RAS skall ses över årligen.  
 
Avelsrådet jobbar vidare. Detta tillsammans med RAS är vår viktigaste arbetsuppgift i 
klubben om man tittar på vad stadgarna säger. 
 
Fadderlista finns på hemsida.  
 
Ev. kommer klubben att hålla en konferans för arbetande hundar.  
 
Samarbeta med distrikten för meriteringstillfällen i drag. 
 
 
Styrelsen för SPHKs rasklubb för siberian husky 
 
 
Genom 
Pernilla West 
Ordförande 
      


